
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZATA  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

OKTATÁS, SPORT ÉS IFJÚSÁGI BIZOTTSÁGA 

 

1 

 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2023. június 20. (kedd) napján 10 órakor a Polgármesteri Hivatal Házasságkötő 
termében megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Murvai Árpád bizottsági elnök; 

Móra Viktória képviselő, tag; 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag. 

 
Távolmaradását jelezte:  Faragó Zsolt elnökhelyettes; 

Mácsik Henrietta külső bizottsági tag. 
 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 
     Szántóné Karl Rita osztályvezető; 

Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens; 
Kovács Klaudia adminisztrátor; 
Patocskai Szilárd informatikus; 

 
Meghívott:  Gyarmati Gábor, az SZRNÖ elnökhelyettese. 
 
Murvai Árpád elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy az 5 tagú 
bizottságból 3 tag jelen van, így a bizottság határozatképes. Az elnök a nyilvános ülést 10 
órakor megnyitja. 
 
Murvai Árpád elnök: Szeretném megkérdezni, hogy a napirendi pontokkal kapcsolatban van-
e valakinek kérdése észrevétele. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Úgy tisztességes, ha én ebben a napirendben nem 
szavazok, mert teljesen érintett vagyok az ügyben, csak félek, hogy akkor nem lesz érvényes a 
szavazás. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Jelenleg még a napirendi pont megszavazásánál 
tartunk, de ez nem minősített többséget igénylő döntés lesz majd. Az 5 fős bizottságból 3-an 
itt vannak, ha ketten azonosan szavaznak, akkor a döntés megvan. Szeretném jelezni, hogy 
szükséges egy szavazás a jegyzőkönyv-hitelesítő személyről is. 
 
Murvai Árpád elnök: Móra Viktóriát javasolom. 
 



 
  0620jkv 

2 

Az elnök szavazásra teszi fel a jegyzőkönyv-hitelesítő személyre vonatkozó javaslatot, 
amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: A kiküldött napirendet tenném fel szavazásra, amennyiben nincs 
kérdése, észrevétele senkinek. 
 
Az elnök az ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
 
1.napirendi pont: 
A Szekszárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat támogatási kérelmének ismételt 
megtárgyalása 
(szóbeli) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Gyarmati Gábor SZRNÖ. elnökhelyettes 

 
1.napirendi pont: 
A Szekszárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat támogatási kérelmének ismételt 
megtárgyalása 
(szóbeli) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Gyarmati Gábor SZRNÖ. elnökhelyettes 
 
Murvai Árpád elnök: Gyarmati urat kérdezem, van-e kiegészíteni valója a kérelemhez. 
 
Gyarmati Gábor, SZRNÖ elnökhelyettes: Nagyon szépen előre meg szeretném köszönni az 
önkormányzatnak, hogy ha tudna nekünk ebben segíteni, az Országos Roma kupa helyi 
megrendezésében, nagyon nagy segítség lenne ez, mert sajnos ebben az évben elég szűkös a 
keretünk, nem tudnánk ezt önök nélkül megcsinálni. 
 
Murvai Árpád elnök: Tájékoztatnám a tisztelt bizottsági tagokat és a jelenlévőket is, hogy én 
tegnap részt vettem azon a megbeszélésen, amelyet a Roma Nemzetiségi Önkormányzat 
képviselői és a Sportközpont képviselője folytatott. A megbeszélésben a szakmai részt 
próbáltam kérdezni, felügyelni, tanácsokat adni. Úgy látom, ezekkel a tanácsokkal együtt kicsit 
tisztult a kép. Minket a lebonyolítás, maga a sportesemény érdekel, elsősorban, ha az rendben 
van, akkor beszélhetünk támogatásról. Én most úgy gondolom, ez a kupa sport szakmailag le 
fog zajlani minden gond nélkül, és valóban sok helyről érkeznek, tehát tényleg egy nagy 
rendezvényről van szó. A tegnapi megbeszélés és egyeztetés alapján én úgy gondolkodtam és 
ez a javaslatom felétek, hogy támogatásunk egyik részeként a Szekszárdi Sportközpont 
Nonprofit Kft. felé utaljunk át egy olyan összeget, ami lefedi a pályahasználat és az egyéb 
eszközhasználatot, tehát nem a roma önkormányzatnak adnánk ezt az összeget. Ennek 
összege 157 ezer forint a tegnapi megbeszélés alapján. Én úgy gondolom, hogy reális áron adja 
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a Sportközpont, jól teszi. Ami a tegnapi naphoz képest változás, ti is látjátok, most került elém, 
az érem és egyéb díjak megrendelése, ennek az összegét tegnap még nem tudtam, nem tudták 
elmondani, tegnap az volt a gondolatom, megosztom veletek természetesen, díjazást is 
átvennénk, de a végösszeget látva, ezt nem tudjuk átvenni, ezt Gyarmati úr felé is mondom, 
ez a nettó 213 569 forint ez nem fér bele abba a támogatási összegbe, amit a kérelemben is 
látunk. Közös gondolkodásra kérnénk a jelenlévőket, mindenkit, próbáljuk ebből a listából 
Horváth Úr segítségével megnézni, hogy serleg díjakban forintálisan hogyan állunk. Az a 
gondolatom, nem kell elfogadni, csak gondoljuk át, hogy ha a serlegek díját átvesszük, csak a 
serlegekét, akkor ezzel segítünk a Roma Önkormányzatnak, illetve beleférünk abba a keretbe, 
amit gondoltunk, szeretnénk adni. Kérem a véleményeteket. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én azt nézem és elnézést kérek mindenkitől, én annyit 
tudtam erről, függetlenül attól, hogy a cégtulajdonos én vagyok, most a kolléganőmtől 
szereztem meg, nekem ez friss, én nem tudom mi az, ami ebből szűkíthető, ami konkrétan a 
verseny díjazásáshoz, és mi az az egyéb díj, ami esetleg jutalmazás valakinek, valakiknek, ha 
ezt szét tudnánk szedi, mindjárt könnyebb lenne a matek szerintem. 
 
Gyarmati Gábor, SZRNÖ elnökhelyettes: 1.; 2. és 3. helyezettnek az oklevelek mindenképpen 
kellenek, van viszont 4 db olyan díjazottunk, akiknek különböző díjakat szeretnénk átadni, 
annyit tudok mondani esetleg, ha azt az önkormányzat nem tudja átvenni, akkor azt kifizetjük 
mi valahogy, ezt a 4 db-ot át tudnánk venni mi. 6 van, de a 2-ről nem szeretnék beszélni, csak 
a másik 4-ről, 80 ezer forint körül van az a 4 db pluszban. 20 ezer forint körül van db-ja, ha 
minden kötél szakad, akkor azt legfeljebb kifizetjük mi. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Világos, jó, segítek gondolkodni, mondhatom a 
javaslatom? Én tudom, hogy ezek fontos események. Arra gondoltam, hogy az üvegdíj a 
legköltségesebb, magam részéről, a cég részéről én átvállalok egy 2-3-at, mondjuk a felét a 6-
ból. Kaptok egy 15-20 %-os kedvezményt, az már bruttó 60-70 ezer forint, a többit meg nektek 
kellene átvállalni, szintén egy 100-as, ha ez így jó. Én úgy gondolom, hogy nem is várjátok el, 
hogy mindent átvállaljunk, azt mondom, 100 ezret a város, az önkormányzat adna, én meg 
elengedem ezt az 50-60 ezret, és ti is szálljatok be annyival. 
 
Gyarmati Gábor, SZRNÖ elnökhelyettes: Köszönjük szépen, ez nagyon szép ajánlat. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Abban az esetben, ha ez nem 157 lenne, hanem 257 
ezer, és akkor nálunk rendezik meg, mert mi összedolgozunk a sportcsarnokkal, 100 ezer 
forintot fizetjük, meg a terembért. 
 
Murvai Árpád elnök: A 157-tel együtt a 100 ezer is a Horváth úr javaslata alapján a 
sportcsarnoknak menne. Akkor nem kell részleteznünk semmit. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: A sportcsarnokot kellene akkor értesíteni. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: A sportcsarnokot mindenképpen kellene értesíteni, 
mert akkor velük kellene egy támogatói okiratot kötni. 
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Murvai Árpád elnök: Ezt tegnap a Scherer Úrral megbeszéltük. 
 
Szántóné Karl Rita osztályvezető: Ennek a Roma Nemzetiségi Önkormányzaton 
mindenképpen át kellene futni. Az SZRNÖ befogadja a számlát, utána, akkor amikor itt van a 
pénzügyi osztályon a számla, akkor utalja át az OKSI. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Fontos, hogy megjelenjen ebben a Roma Önkormányzat? 
 
Móra Viktória képviselő, tag: A Sportközpont leigazolja, hogy ennyibe kerül a pályahasználat. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Én ebben nem látok aggályt. 
 
Murvai Árpád elnök: Én azt szeretném elkerülni, hogy átmenjen a pénz a Roma Önkormányzat 
számláján. Azt szeretném kérni, hogy a megítélt összeg ne menjen át a számlán. Köszönöm. 
Az elnök felolvassa a szövegszerű határozati javaslatot: Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága a Szekszárdi Roma 
NemzeOségi Önkormányzat kérelmét támogatja az alábbi lebontásban: 

 157.000 Ft a Szekszárdi SportközponPól bérelt terület, pálya és színpad díjainak 
fedezetére.  

 100.000 Ft a serleg díjainak kiadására; 
A bizottság felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát, hogy fenti összeget a 
Szekszárdi Sportközpont Nonprofit Kft. számlájára utalja át, valamint felhívja a Polgármesteri 
Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens: Szerintem a 157.000 forintot és a 100.000 forintot 
egybe kellene adnunk a Sportközpontnak, mert nem biztos, hogy a kiadás pont 100 ezer lesz, 
így lehet, hogy nem fognak tudni számlát adni. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: De ha mi 100 ezer forintot hozzáteszünk a 157-hez, 257 
ezer forint, ezt fogjuk átutalni. 
 
Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens: Az elszámolásban lesznek gondok. 
 
Murvai Árpád elnök: A felolvasott határozati javaslatot teszem fel szavazásra.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet bizottság 2 igen szavazattal, 1 
tartózkodás mellett elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

56/2023. (VI.20.) határozata 
a Szekszárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat támogatási kérelméről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága  
 

1. a Szekszárdi Roma NemzeOségi Önkormányzat kérelmét támogatja az alábbi 
lebontásban: 

 157.000 Ft a Szekszárdi SportközponPól bérelt terület, pálya és színpad díjainak 
fedezetére.  

 100.000 Ft a serleg díjainak kiadására; 
 

Határidő:  a döntéshozatal napja 
Felelős:  Murvai Árpád Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 
 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát, hogy fenti összeget a 
Szekszárdi Sportközpont Nonprofit Kft. számlájára utalja át. 
 
Határidő:  2023. június 21. 
Felelős:  Szántóné Karl Rita pénzügyi osztályvezető 
  Zsiga Marianna számviteli osztályvezető 
 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő:  2023. június 20. 
Felelős:  Majnay Gábor osztályvezető 

 
Murvai Árpád elnök: A rendezvény meghívó tervezetével kapcsolatban lenne pár javaslatom. 
Az elnök ismerteti javaslatait.  

 
Gyarmati Gábor, SZRNÖ elnökhelyettes: Köszönöm szépen az észrevételeket. Igyekszünk még 
módosítani a tervezeten. 
 
Patocskai Szilárd informatikus: Klaudiával szívesen segítünk ebben. 
 
Murvai Árpád elnök: Gyarmati Urat szeretném kérdezni továbbá, hogy mit gondolna arról, 
hogy ha a bizottság és a nemzetiségi önkormányzat tartana egy egyeztetést a jövőbeli 
tervekről, együttműködésről. Nem feltétlen kellene bizottsági ülésen. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Én mindenképpen javasolnám, hogy ez az 
együttműködés jöjjön létre, mert ez a roma önkormányzat feladatalapú támogatásához is jól 
jönne. 
 
Gyarmati Gábor, SZRNÖ elnökhelyettes: Köszönöm szépen, jelzem a testület felé. Én jó 
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ötletnek tartom. 
 
Murvai Árpád elnök: Az ülés zárásaként pedig szeretnék gratulálni a bizottság nevében 
Mónikának a közgazdász diplomája megszerzéséhez. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Köszönöm szépen. 
 
Murvai Árpád elnök: Az ülés végére értünk. Szeretném megköszönni mindenkinek a 
részvételt. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 10 óra 28 perckor 
berekeszti.  
 
 

 
Móra Viktória                   

        jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
Készítette: 

     dr. Holczer Mónika 
jegyzőkönyvvezető 

 
 
 

Murvai Árpád 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Biró Gyula 

           aljegyző 


